

إفتتاح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة البنك التجاري

يعلن مجلس إدارة البنك التجاري (ش.م.ع.ق.) (أو "البنك") عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لشغل ثمانية مقاعد لغير المستقلين وثلاثة مقاعد للمستقلين في مجلس إدارة البنك لمدة ثلاث سنوات وذلك وفقاً لقانون الشركات التجارية رقم (11) لعام 2015 والمعدل بالقانون رقم (8) لسنة 2021، ووفقاً لتعليمات نظام حوكمة الشركات المدرجة الصادر عن هيئة قطر للأسواق المالية، وتعليمات الحوكمة الصادرة عن مصرف قطر المركزي، والنظام الأساسي للبنك التجاري.

يتم قبول طلبات الترشح خلال فترة خمسة عشر يوماً، بدءاً من الساعة 7:30 من صباح يوم الاحد الموافق 09 نوفمبر 2025، وحتى الساعة 03:00 من مساء يوم الاحد الموافق 23 نوفمبر 2025 ("فترة الترشيح").

على الراغب في الترشح التقدم بطلب ترشيح رسمي مرفقاً به جميع المستندات المطلوبة، والمتوفرة على موقع البنك الإلكتروني www.cbq.qa تحت عنوان علاقات المستثمرين/الحوكمة ويتم تقديم الطلب اما باليد إلى أمانة سر مجلس الإدارة في الطابق 18، البنك التجاري بلازا، شارع المرخية، الدوحة، أو عبر البريد الإلكتروني على العنوان التالي: Elections2026@cbq.qa

ملاحظات،

- شروط تأهيل المرشحين لعضوية مجلس الإدارة وإجراءات الترشيح متوفرة على موقع البنك الإلكتروني www.cbq.qa تحت عنوان علاقات المستثمرين/الحوكمة.
- خلال فترة الترشيح، يتم قبول الطلبات خلال ساعات العمل الرسمية من الساعة 07:30 صباحاً حتى الساعة 03:00 مساءً. وعليه، فلن يتم النظر في أي من الطلبات التي تصل بعد فترة الترشيح.
- يجب تسليم النسخ الأصلية لأي مستند يتطلب توقيعاً من قبل المرشح وضمن استلام البنك للأصل قبل إقفال باب الترشيحات الساعة 03:00 من مساء يوم الاحد الموافق 23 نوفمبر 2025.
- لن يتم النظر في طلبات الترشيح التي لا تستوفي كافة شروط التأهيل أو تلك التي يتم تلقيها من دون كامل المستندات الداعمة المطلوبة.
- سوف يقوم البنك بالإفصاح عن اللائحة النهائية لأسماء المرشحين المستوفين للشروط المؤهلة لعضوية المجلس على موقعه الإلكتروني قبل اجتماع الجمعية العامة العادية المدعوة لاختيار مجلس إدارة جديد.
- ستجري الانتخابات خلال اجتماع الجمعية العامة العادية المقرر عقده خلال الأشهر الثلاثة الأولى من عام 2026.
- للاستفسار أو للحصول على مزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على الرقم

+974 4420 2828 أو عبر البريد الإلكتروني على العنوان Elections2026@cbq.qa



Nomination period for Commercial Bank's Board of Directors elections is now open

The Board of Directors of the Commercial Bank (P.S.Q.C.) ("the Bank") announces that the nomination period is now open for the election of eight non-independent board members and three independent board members who will serve a three year term on the Bank's Board of Directors in accordance with the Commercial Companies Law No. (11) of 2015 (as amended by law No. (8) of 2021), the QFMA Governance Code for Listed Companies, the Qatar Central Bank Corporate Governance Instructions and the Bank's Articles of Association.

The nomination period is open for fifteen days starting from **Sunday, 09 November 2025 at 7:30am** and closes at **03:00pm on Sunday, 23 November 2025** ("Nomination Period").

Applicants are invited to submit the nomination application form and requested supporting documents available on the Bank's website www.cbq.qa under Investor Relations / Corporate Governance. The nomination application must be submitted either by hand to the Bank's Company Secretary at the 18th floor, Commercial Bank Plaza, Al Markhiya Street, Doha, or via the following email address: Elections2026@cbq.qa

Remarks

- The eligibility requirements for board membership and nomination procedures are available on the Bank's website www.cbq.qa under Investor Relations / Corporate Governance.
- During the Nomination Period, applications are accepted during official working hours from 07:30am to 03:00pm. Any application received after the Nomination Period will not be considered.
- Original copies of any document requiring signature of a candidate must be received by the Bank before closure of nominations on Sunday, 23 November 2025 at 03:00pm.
- Applications not meeting the requirements for board membership or received without all the required supporting documents will not be considered.
- The Bank will disclose the final list of eligible candidates on its website prior to the General Assembly to be convened to elect a new Board.
- Elections will take place during the General Assembly meeting intended to be convened during the first three months of 2026.
- For inquiries or more information, please contact +974 4420 2828 or email Elections2026@cbq.qa